
 

 

 

                                                             Barczewo, data  08.11.2021 

 Krystyna Mańkowska           

Radna  Rady Miejskiej 

   w Barczewie 

 

 

 

                                                          Za pośrednictwem 

                                                          Pani Aleksandry Ciechanowicz-Osieckiej 

                                                          Przewodniczącej Rady Miejskiej w Barczewie 

 

                                                          Do Pana Andrzeja Maciejewskiego 

                                                          Burmistrza Barczewa 

 

 

 Z A P Y T A N I E 

 

 

Zgodnie z § 30 ust.1 Statutu Gminy Barczewo oraz z § 18, 19, 22  Regulaminu pracy Rady 

Miejskiej w Barczewie  składam zapytanie w sprawie wbudowanego  kanału technologicznego 

w pasie drogowym przy drodze gminnej  nr 164007N 

 

        Zgodnie z art.4 pkt.15a ustawy o drogach publicznych obowiązek powstania kanału jest 

wtedy gdy podmiot jakiś zainteresowany jest udostępnieniem takiego kanału, wybudowanie  

kanału jest sporym wydatkiem dla Gminy. 

  

 

Pytanie: 

 

Jaki podmiot zgłosił do Gminy chęć udostępnienia mu tego kanału  i czy po jego wybudowaniu 

złożył ofertę jak nie  to czy zwrócił koszty wybudowania kanału technologicznego , ponieważ 

żadna linia telekomunikacyjna ani żadne urządzenie infrastruktury technicznej nie biegnie tym 

kanałem. /art.4 pkt.15a-ustawy o drogach publicznych/. 

 

   

   

 Radna Rady Miejskiej w Barczewie               

/-/ Krystyna Mańkowska 

 


